

INTERNATIONAL
LABOUR ORGANISATION

Ratifications of the following two Conventions by Haiti were registered with the Director-General of the International Labour Office on 19 April 1955 (to take effect on 18 July 1955):

No. 607. CONVENTION (No. 24) CONCERNING SICKNESS INSURANCE FOR WORKERS IN INDUSTRY AND COMMERCE AND DOMESTIC SERVANTS. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS TENTH SESSION, GENEVA, 15 JUNE 1927, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946¹

No. 608. CONVENTION (No. 25) CONCERNING SICKNESS INSURANCE FOR AGRICULTURAL WORKERS. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS TENTH SESSION, GENEVA, 15 JUNE 1927, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946²

Certified statements relating to the ratification by Haiti of the two above-mentioned Conventions were registered with the Secretariat of the United Nations by the International Labour Organisation on 19 May 1955.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 38, p. 327.

² United Nations, *Treaty Series*, Vol. 38, p. 343, and Vol. 131, p. 313.

ORGANISATION INTERNATIONALE
DU TRAVAIL

Les ratifications des deux Conventions ci-dessous par Haïti ont été enregistrées auprès du Directeur général du Bureau international du Travail le 19 avril 1955 (pour prendre effet le 18 juillet 1955):

N° 607. CONVENTION N° 24) CONCERNANT L'ASSURANCE-MALADIE DES TRAVAILLEURS DE L'INDUSTRIE ET DU COMMERCE ET DES GENS DE MAISON. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA DIXIÈME SESSION, GENÈVE, 15 JUIN 1927, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946¹

N° 608. CONVENTION (N° 25) CONCERNANT L'ASSURANCE-MALADIE DES TRAVAILLEURS AGRICOLES. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA DIXIÈME SESSION, GENÈVE, 15 JUIN 1927, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946²

Les déclarations certifiées relatives à la ratification par Haïti des deux Conventions susmentionnées ont été enregistrées auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies par l'Organisation internationale du Travail le 19 mai 1955.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 38, p. 327.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 38, p. 343, et vol. 131, p. 313.